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 BRM.0012.3.7.2021 

Protokół Nr 30/2021 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Rekreacji i Opieki 

Społecznej Rady Miasta Racibórz odbytego w dniu 18 sierpnia 2021 roku, 

o godz. 15.00 w Sali Kolumnowej Urzędu Miasta Racibórz. 

      Komisję i uczestników posiedzenia przywitała Przewodnicząca Komisji pani Zuzanna 
Tomaszewska. Na posiedzeniu obecni byli:  Dawid Wacławczyk – Zastępca Prezydenta 
Miasta, Beata Koszowska-Gralak – Skarbnik Miasta, Krzysztof Żychski - Naczelnik Wydziału 
Edukacji,  Roksana Pytlik- Zastępca Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Raciborzu oraz 
radni obecni na posiedzeniu – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do niniejszego 
protokołu. 

Ad. 1. Otwarcie Komisji i sprawdzenie kworum. 

Przewodnicząca Komisji na podstawie listy obecności stwierdziła wymagane kworum, 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Ad. 2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek obrad wnosząc o włączenie do opiniowania 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/367/2020 z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie 

metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Radni nie wnieśli 

uwag.  

 Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie Komisji i sprawdzenie kworum. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla gminy Racibórz.  
4. Sprawozdanie z realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021. 
5. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na najbliższą sesję Rady Miasta 

Racibórz merytorycznie związanych z komisją. 
6. Oświata, promocja i kultura w pigułce. 
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
8. Zakończenie posiedzenia. 

 
Głosowano w sprawie: 
ustalenia porządku obrad z dodatkową uchwałą.  
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
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Leon Fiołka, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt Kobylak, Magdalena Kusy, Dawid Łomnicki, 
Ludmiła Nowacka, Zuzanna Tomaszewska, Anna Wacławczyk 
PRZECIW (2) 
Stanisław Borowik, Paweł Rycka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Justyna Henek-Wypior 
NIEOBECNI (2) 
Michał Kuliga, Justyna Poznakowska 
 
Ad. 3. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla gminy Racibórz. 
 

Wprowadzenia i omówienia dokonała p. Roksana Pytlik – Zastępca Dyrektora Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Raciborzu.  

Radna Ludmiła Nowacka zapytała o wpływ pandemii na usługi świadczone przez OPS, o 
potrzebę zwiększenia ilości asystentów rodziny, o sprawy nierealizowania obowiązku 
szkolnego oraz o sprawy z niebieskiej karty.    

Zastępca Dyrektora OPS przekazała, że w okresie pandemii nie zanotowano żadnej skargi na 
działalność ośrodka, co niewątpliwie jest sukcesem. Dalej wskazała, że obecnie sprawy w 
sądach ruszyły i obecnie asystenci rodziny mają bardzo dużo pracy. W chwili obecnej 
działania przebiegają na bieżąco, trudno też powiedzieć czy zatrudnienie dodatkowego 
asystenta rozwiąże problem. W tym zakresie będzie do końca roku prowadzona weryfikacja 
środowisk. W kwestii nierealizowania obowiązku szkolnego przez uczniów wskazała, że nie 
było to zjawisko nagminne.  Niemniej ważne jest zawsze to aby dana rodzina podjęła 
współpracę z ośrodkiem.  W zakresie niebieskiej karty przekazała, że w społeczeństwie z roku 
na rok wzrasta poczucie przemocy w rodzinie, na co duży wpływ na szeroki dostęp do 
internetu.      

Przew. Komisji Zuzanna Tomaszewska poprosiła o przedstawienie szerszej informacji na 
temat obiektu przy pl. Wolności.    

Zastępca Dyrektora OPS przekazała, że mieszkania wspomagane są tam stopniowo 
zasiedlane. W zakresie dziennego domu pomocy obecnie jest prowadzona rekrutacja, jest już 
zakwalifikowanych 14 osób na 30 miejsc. W zakresie kadry przekazała, że brakuje 
wykwalifikowanych osób, nastąpiła też zmiana kadry kierowniczej, przy czym jest to osoba 
której zostały powierzone obowiązki kierownika na 3 m—ce, z uwagi, że na rozpisane 
konkursy nie zgłosiła się żadna osoba.      

Radny Leon Fiołka zapytał o proces szczepienia pracowników OPS-u. 

Zastępca Dyrektora OPS przekazała, że znaczna część pracowników skorzystała od razu z 
możliwości szczepień, nie osiągnięto jeszcze 50%, niemniej najwięcej zaszczepień jest wśród 
pracowników pracujących w terenie.  Dodała, że obecnie ministerstwo nie wymaga już w 
tym zakresie raportów, więc na chwilę obecną nie da się tego zweryfikować.   
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Ad. 4. Sprawozdanie z realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021. 
  
Omówienia sprawozdania oraz przedstawienia prezentacji multimedialnej dokonał                           
Naczelnik Wydziału Edukacji p. Krzysztof Żychski. 
 

Radna Ludmiła Nowacka  pytała czy inwestycje prowadzone w jednostkach uda się na pewno 
wykonać oraz czy jest nadzieja, że do 1 września dzieci będą mogły korzystać z zajęć 
pływania na H2Ostróg. Dalej pytała co jest planowane na terenie kortów przy SP 15.   
 
Naczelnik Wydziału Edukacji p. Krzysztof Żychski przekazał, że większość inwestycji jest na 
etapie realizacji, więc wydaje się, że są one do wykonania. Co innego z przedszkolem w 
Studziennej. Tam przewidywane jest wykonanie termomodernizacji i wymiany kotłowni. Ta 
inwestycja jest na etapie projektowym i w tym roku raczej nie zostanie zakończona.  W 
kwestii pływania przekazał, że zgodnie z informacją dyrektora OSiR-u, o wrześniowej dacie 
może wypowiadać się w optymistyczny sposób. W sprawie kortów przy SP 15 przekazał, że 
nie jest to teren szkolny więc nie jest w jego gestii ale wydziału gospodarki 
nieruchomościami.  

Radny Leon Fiołka zapytał czy wzrost ilości dzieci w przedszkolach jest związany z przyrostem 
naturalnym, czy może jest to wynik napływu ludności?  

Naczelnik Wydziału Edukacji p. Krzysztof Żychski przekazał, że wpływa na to przede 
wszystkim wpuszczenie 2,5-latków do przedszkoli aby zwolnić miejsca w żłobku. Dodał, że 
patrząc na zestawienia Wydziału Obywatelskiego jest też widoczny przyrost naturalny.  Dalej 
przekazał, z tego względu w Brzeziu i Markowicach jest pilna potrzeba modernizacji 
jednostek.  

 

Ad. 5. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na najbliższą sesję Rady Miasta 
Racibórz merytorycznie związanych z komisją. 
 

1) Uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie nadania Statutu 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Raciborzu. 
 

Komisja nie wniosła uwag i zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania Uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie nadania 
Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Raciborzu.  
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Stanisław Borowik, Leon Fiołka, Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt 
Kobylak, Michał Kuliga, Magdalena Kusy, Dawid Łomnicki, Ludmiła Nowacka, Zuzanna 
Tomaszewska, Anna Wacławczyk 
NIEOBECNI (2) 
Justyna Poznakowska, Paweł Rycka 
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2) Uchwała w sprawie zmiany budżetu miasta na 2021 rok. 
 

Komisja nie wniosła uwag i zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania Uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta na 2021 rok.  
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Stanisław Borowik, Leon Fiołka, Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt 
Kobylak, Magdalena Kusy, Dawid Łomnicki, Paweł Rycka, Zuzanna Tomaszewska, Anna 
Wacławczyk 
NIEOBECNI (3) 
Michał Kuliga, Ludmiła Nowacka, Justyna Poznakowska 
 
3) Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Śląskiemu. 
 

Komisja nie wniosła uwag i zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Śląskiemu.  
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Stanisław Borowik, Leon Fiołka, Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt 
Kobylak, Magdalena Kusy, Dawid Łomnicki, Ludmiła Nowacka, Paweł Rycka, Zuzanna 
Tomaszewska, Anna Wacławczyk 
NIEOBECNI (2) 
Michał Kuliga, Justyna Poznakowska 
 
4) Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/465/2021 Rady Miasta Racibórz z dnia 30 
czerwca 2021r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Śląskiemu. 
 

Komisja nie wniosła uwag i zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania Uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/465/2021 Rady Miasta Racibórz 
z dnia 30 czerwca 2021r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Śląskiemu.  
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Stanisław Borowik, Leon Fiołka, Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt 
Kobylak, Magdalena Kusy, Dawid Łomnicki, Ludmiła Nowacka, Paweł Rycka, Zuzanna 
Tomaszewska, Anna Wacławczyk 
NIEOBECNI (2) 
Michał Kuliga, Justyna Poznakowska 
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5) Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu. 
 

Komisja nie wniosła uwag i zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu.  
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Stanisław Borowik, Leon Fiołka, Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt 
Kobylak, Magdalena Kusy, Dawid Łomnicki, Ludmiła Nowacka, Paweł Rycka, Zuzanna 
Tomaszewska, Anna Wacławczyk 
NIEOBECNI (2) 
Michał Kuliga, Justyna Poznakowska 
 
6) Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobkach lub klubach 
dziecięcych utworzonych przez Miasto Racibórz, maksymalnej wysokości opłaty za 
wyżywienie oraz warunków zwalniania od ponoszenia opłat. 
 
Komisja po dyskusji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania Uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobkach lub 
klubach dziecięcych utworzonych przez Miasto Racibórz, maksymalnej wysokości opłaty za 
wyżywienie oraz warunków zwalniania od ponoszenia opłat.  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Stanisław Borowik, Leon Fiołka, Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt 
Kobylak, Michał Kuliga, Magdalena Kusy, Dawid Łomnicki, Ludmiła Nowacka, Paweł Rycka, 
Zuzanna Tomaszewska, Anna Wacławczyk 
NIEOBECNI (1) 
Justyna Poznakowska 
 
7) Uchwała w sprawie utworzenia Żłobka Miejskiego w Raciborzu. 
 

Komisja nie wniosła uwag i zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania Uchwały w sprawie utworzenia Żłobka Miejskiego w Raciborzu..  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Stanisław Borowik, Leon Fiołka, Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt 
Kobylak, Michał Kuliga, Magdalena Kusy, Dawid Łomnicki, Ludmiła Nowacka, Paweł Rycka, 
Zuzanna Tomaszewska, Anna Wacławczyk 
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NIEOBECNI (1) 
Justyna Poznakowska 
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8) Uchwała w sprawie ustalenia Statutu Żłobka Miejskiego w Raciborzu przy ul. Bielskiej 
4a. 
 

Komisja nie wniosła uwag i zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania Uchwały w sprawie ustalenia Statutu Żłobka Miejskiego w Raciborzu przy ul. 
Bielskiej 4a.  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Stanisław Borowik, Leon Fiołka, Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt 
Kobylak, Michał Kuliga, Magdalena Kusy, Dawid Łomnicki, Ludmiła Nowacka, Paweł Rycka, 
Zuzanna Tomaszewska, Anna Wacławczyk 
NIEOBECNI (1) 
Justyna Poznakowska 
 
9) Uchwała w sprawie ustalenia Statutu Żłobka w Raciborzu przy ul. Słonecznej 9. 
 

Komisja nie wniosła uwag i zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania Uchwały w sprawie ustalenia Statutu Żłobka w Raciborzu przy ul. Słonecznej9. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Stanisław Borowik, Leon Fiołka, Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt 
Kobylak, Michał Kuliga, Magdalena Kusy, Dawid Łomnicki, Ludmiła Nowacka, Paweł Rycka, 
Zuzanna Tomaszewska, Anna Wacławczyk 
NIEOBECNI (1) 
Justyna Poznakowska 
 
10) Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Żłobków w Raciborzu. 
 
Komisja po dyskusji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania Uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Żłobków w Raciborzu.  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Stanisław Borowik, Leon Fiołka, Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt 
Kobylak, Michał Kuliga, Magdalena Kusy, Dawid Łomnicki, Ludmiła Nowacka, Paweł Rycka, 
Zuzanna Tomaszewska, Anna Wacławczyk 
NIEOBECNI (1) 
Justyna Poznakowska 
 

11) Uchwała w sprawie ustalenia Statutu Zespołu Żłobków w Raciborzu. 
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Komisja nie wniosła uwag i zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania Uchwały w sprawie ustalenia Statutu Zespołu Żłobków w Raciborzu.  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Stanisław Borowik, Leon Fiołka, Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt 
Kobylak, Michał Kuliga, Magdalena Kusy, Dawid Łomnicki, Ludmiła Nowacka, Paweł Rycka, 
Zuzanna Tomaszewska, Anna Wacławczyk 
NIEOBECNI (1) 
Justyna Poznakowska 
 
12) Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/551/2018 Rady Miasta Racibórz z dnia 
24 stycznia 2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
niepublicznych szkół i przedszkoli prowadzonych na terenie Miasta Racibórz przez osoby 
fizyczne i prawne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania 
udzielonej dotacji. 
 

Komisja nie wniosła uwag i zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania Uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/551/2018 Rady Miasta 
Racibórz z dnia 24 stycznia 2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 
dla niepublicznych szkół i przedszkoli prowadzonych na terenie Miasta Racibórz przez osoby 
fizyczne i prawne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania 
udzielonej dotacji..  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Stanisław Borowik, Leon Fiołka, Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt 
Kobylak, Michał Kuliga, Magdalena Kusy, Dawid Łomnicki, Ludmiła Nowacka, Paweł Rycka, 
Zuzanna Tomaszewska, Anna Wacławczyk 
NIEOBECNI (1) 
Justyna Poznakowska 
 
13) Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/367/2020 Rady Miasta Racibórz z dnia 29 
grudnia 2020 r. w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
oraz stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności oraz zwolnienia w części z opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 
budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 
komunalne w kompostowniku przydomowym. 
 
Przew. Komisji Zuzanna Tomaszewska przekazała, że w przedmiotowej uchwale 
uwzględniono m.in. wniosek Instytucji Filmowej Silesia Film prowadzącej kino. Pismo w tej 
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sprawie było prezentowane na komisji oświaty. Projekt dla tego typu jednostek zakłada 
mniejszą stawkę, przy czym jest tylko jedna taka instytucja w mieście i to zostało 
sprawdzone.    
 

Radny Stanisław Borowik wskazał, że w RCK też kiedyś były mieszkania.  
 

Zastępca Prezydenta Miasta Dawid Wacławczyk przekazał, że od ok. 10 lat nie ma już tam 
mieszkań.  
 

Komisja po dyskusji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania Uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/367/2020 Rady Miasta Racibórz 
z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności oraz zwolnienia w części z opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 
budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 
komunalne w kompostowniku przydomowym.  
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Leon Fiołka, Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt Kobylak, Michał Kuliga, 
Magdalena Kusy, Dawid Łomnicki, Ludmiła Nowacka, Zuzanna Tomaszewska, Anna 
Wacławczyk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Stanisław Borowik, Paweł Rycka 
NIEOBECNI (1) 
Justyna Poznakowska 
 

Ad. 6. Oświata, promocja i kultura w pigułce. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji p. Krzysztof Żychski przekazał informacje o bieżących 

wydarzeniach w placówkach edukacyjnych oraz zaprosił na miejskie obchody rozpoczęcia 

roku szkolnego.  

 

Zastępca Prezydenta Miasta Dawid Wacławczyk przekazał informacje o bieżących działaniach w 

ramach Wydziału Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu oraz zaprosił na tegoroczne obchody Dni 

Raciborza.  

 
Ad. 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Radny Paweł Rycka zwrócił uwagę na zbyt małą czcionkę użytą na ulotkach dotyczących Dni 
Raciborza.  
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Zastępca Prezydenta Miasta Dawid Wacławczyk przyznał, że jest to słuszna uwaga.    

Ad. 8. Zakończenie posiedzenia.                                                                                                                    

Na tym o godzinie 16:52 posiedzenie zakończono.                                                                           
Protokół zawiera 9 stron.                                                                                                              
Załączniki: (1) – Lista obecności                                                                                                                                                                                                   

Protokołował:                                                                                                                                             
Leszek Jureczko  

Kierownik Biura Rady Miasta 

 

 

 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

        i  Opieki Społecznej Rady Miasta Racibórz       

 

                 ZUZANNA TOMASZEWSKA  
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